

Närvarande: se bilaga FM01-1516.4

1. Mötets öppnande

Jon Dybeck förklarade mötet öppnat 18:17.

2. Val av mötespresidium

Beslutades: Valde Jon Dybeck till mötesordförande och Johan Busk Eriksson till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare

Beslutades: Valde Johan Frisk och Leif Stensson till justeringspersoner tillika rösträknare.

4 Justering av röstlängd (*Bilaga 1: FM03-1516.4.*)

Beslutades: Fastställde röstlängden till 17 personer.

5 Fastställande av dagordning (*Bilaga 2: FM03-1516.5.*)

Beslutades: Fastställdes enligt bilaga.

6 Mötets behöriga utlysande (*Bilaga 3: FM03-1516.6.*)

Johan Busk Eriksson berättar att kallelse och möteshandlingar har kommit ut i tid och anser därför att mötet är behörigt utlyst.

Beslutades: Mötet ansågs vara behörigen utlyst.

7. Föregående mötesprotokoll

Mötesprotokoll för höstmötet och det extrainsatta föreningsmötet i april var skrivna och justerade och fanns att ta del av under mötet.

Beslutades: Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

8. Rapporter och meddelanden

8.a. Ekonomi

Henrik Henriksson, kassör, berättade att det inte finns så mycket att säga, förutom att han är lite långsam med sitt arbete.

8.b. Styrelsen

Jon Dybeck, ordförande, berättade att det inte hänt så mycket sedan senaste mötet, förutom att reda i LUST-godkännandet. Det har varit en del turer i detta som nu resulterat i propositionen om stadgeändring.

Det har arrangerats grillkväll och väffelätning, och utöver det har ordinarie styrelsesysslor utförts.

8.c. Rootgruppen

Sebastian Thorarensen berättade att många nya servrar tillkommit i hallen, och att en del cpuservrar bytts ut. 2 nya har tillkommit, en med Debian 8 och en med OpenSUSE. I övrigt har

systemen fungerat väl.

Jon Dybeck rapporterade att det antagligen inte kommer att hända så mycket vad gäller den framtida hallen efter FOO under 2016, men att planering för detta är tänkt att påbörjas under 2017.

8.d. Tilde och cirkumflex

Johan Frisk, lokalansvarig, rapporterade att det inte hänt mycket. En del felanmälningar till Akademiska Hus har gjorts angående stopp i avlopp och trasig dörrstängare. Inför våffeldagen städades det, men eftersom lokalansvarig glömde av att skicka ut mail om detta blev det bara han själv som kom.

Henrik Henriksson tillade att det kommit faktura för larmutryckning när dörren inte stängts korrekt mitt i natten. Detta är en onödig utgift som borde gå att undvika.

Johan påminde om att lokalansvarig inte är mamma till de som uppehåller sig i tilde.

8.e. tildelib

Henrik Henriksson agerade stand-in för libansvarig och berättade att det beställts böcker under våren. En hel del intressant, bland annat om social engineering, serier, liftarens guide till galaxen.

8.f. WWW

Sebastian Thorarensen berättade att webben används till mycket och har gott om trafik dagligen. CMS:et som frontend kör kommer att uppgraderas. Webbservern har uppgraderats till Debian 8.

8.g. LysKOM

Det konstaterades att LysKOM fungerar.

8.h. LYSResor

Ansvarig för LYSResor var inte på plats, men församlingen gissade att ingen aktivitet har skett.

8.i. Runeberg

Projektansvarig var inte på plats, men mötet förmodade att projektet går bra.

8.j. Upplysning

Jon Dybeck: Inte gjort så mycket. Om någon har idéer får de gärna kontakta honom. Funderar på att arrangera en workshop med säkerhetsfokus.

8.k. Lystring

Johan Busk Eriksson berättade att lystringsmail har skickats ut om bl.a. grillkvällar.

8.l. Historieprojektet

Andreas Kempe har inte gjort så mycket, men har tänkt sitta och skriva lite under sommaren. Om folk har förslag på historievärldiga händelser får de gärna kontakta honom.

8.m. Inbyggda hack

Kjell Enblom hade skickat in följande rapport:

Rapport från inbyggda hack:

Inbyggda hack finns.

En del hårdvara finns i ~ och laborationer för embeddedLinux finns på <https://www.lysator.liu.se/inbyggda-hack/>
Datorn bishibosh är uppsatt som dedicerad arbetsstation för att labba med inbyggda system.

Folk får gärna komma med idee'r till kul hårdvara som kan köpas in och göra något skoj inbyggt projekt med.

8.n. Xenofarm

Peter Bortas har skickat in följande rapport:

Xenofarm-racket står kvar och inget har brunnit upp. Ett bra tecken.

8.o. Inhysningar

8.o.i. SOF

Ansvarig root har ej hört något. De har nät och lever.

8.o.ii. TBi-sektionen

Har troligtvis nät.

8.o.iii. Linköpings studentspex

Ulrik Haugen har skickat in följande rapport:

Linköpings studentspex är som alltid tacksamma för att Lisse får el, nät, kyla och rum i Foo.

8.o.iv. Holgerspexet

Lever och har nät.

8.o.v. jabber.se

Jabber.se har sagts upp och flyttade slutligen ut i förra veckan. Detta på grund av bristande vilja att hålla maskinen up to date och den stora mängd IRT-ärenden som inhysningen haft.

8.o.vi. LiTHe Blås

Verkar ha nät.

8.o.vii. StartTLS

Fungerar.

8.o.viii. Lansen

Lever och har nät.

8.o.ix. Röda Arméns Gosskör

Lever och har nät. Ansvarig root såg gärna att de uppdaterade servern.

8.o.x. Y-sektionens webbserver

Har nät, lever och så vidare.

8.o.xi. Colorplanet

Lever och har nät.

8.o.xii. Admittansen

Fungerar.

8.o.xiii. Pike

Peter Bortas har skickat in följande rapport:

Det har släppt fler stabila releaser av Pike under halvåret som gott. Rekordmånga faktiskt.

8.o.xiv. MatNat

Lever och har nät.

8.o.xv. FIA

Ansvarig root berättade att de haft ett IRT-ärende gällande en olydig dns-server, vilket prompt åtgärdades. De har köpt en ny domän och arrangerat så att den pekar till inhysningen. Allt är väl.

8.o.xvi. NannyMUD

Håller på att flytta till en virtuell server.

8.o.xvii. Staben

Staben lever och har nät. Ligger på en virtuell maskin och har hunnit med att få ett IRT-ärende. I övrigt allt väl.

9. Fastställande av medlemsavgift

Föreslås att medlemsavgiften ligger kvar som tidigare, det vill säga 192kr/år, förutom första året

då medlemskap kostar 50kr.

Beslutades: Mötet fastställde medlemsavgift enligt förslag.

10 Fastställande av budget (Bilaga 4: FM03-1516.10.)

Kassör presenterar budgetförslaget, vilket är samma som förra året.

Beslutades: Budgeten godkändes enligt förslag.

11. Propositioner

11.a. Proposition gällande stadgeändringar (Bilaga 5: FM03-1516.11.a)

Propositionen om stadgeändringar för LUST-godkännande ska godkännas för andra gången, och lästes därmed upp innan beslutet.

Beslutades: Propositionen röstades igenom med 15 röster för, 1 röst emot, 1 nedlagd röst.

12. Motioner

Inga motioner har inkommit.

13 Val av styrelse 2016-2017 (Bilaga 6: FM03-1516.13.)

Mötet föreslog att styrelsen väljs i klump enligt det förslag som valberedningen berett.

Beslutades: Styrelsen valdes efter valberedningens förslag.

14. Val av revisorer

Valberedningen presenterar sitt förslag till revisorer.

Beslutades: Revisorer valdes efter valberedningens förslag.

15. Val av valberedning

Valberedningen har inget förslag till ny valberedning. Leif Stensson nominerar sig själv, Rasmus Holm godtar nominering.

Beslutades: Leif Stensson och Rasmus Holm valdes till valberedning 2016-2017.

16. Val av inspektor

Valberedningen har föreslagit omval av Robert Forchheimer, som har tackat ja till fortsatt förtroende.

Beslutades: Robert Forchheimer valdes till inspektor.

17. Övriga frågor

17.a. Uppdatering av stadgarna på hemsidan

Efter tidigare stadgeändringar har det dröjt innan de nya stadgarna publicerats på lysators webbsiter, då ansvaret fallit mellan stolar.

Sekreteraren kommer att sörja för att stadgarna på hemsidan uppdateras så snart som möjligt.

18. Mötets avslutande

Jon Dybeck förklarar mötet avslutat kl 19.26

Jon Dybeck, mötesordförande

Johan Busk Eriksson, mötessekreterare

Leif Stensson, justeringsperson

Johan Frisk, justeringsperson

JD

JBE

LS

JF

Följande medlemmar var närvarande på mötet:

(busk) Johan Busk Eriksson
(net4a11) Jon Dybeck
(hx) Henrik Henriksson
(tokkugawa) Tony Magnusson
(kempe) Andreas Kempe
(herj) Claes Hardesköld
(tias) Mattias Dandanell
(arrwzy) Aria Mohajer Soltani
(sebth) Sebastian Thorarensen
(knase) Rasmus Holm
(tobbez) Torbjörn Lönnemark
(riiga) Felix Riiga
(jiffe) Johan Frisk
(holmgren) Magnus Holmgren
(marcus) Marcus Comstedt
(golen) Måns Gezelius
(leif) Leif Stensson

Dagordning årsmöte Lysator 2016-05-17

1. Mötets öppnande
 2. Val av mötespresidium
 3. Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare
 4. Fastställande av röstlängd
 5. Fastställande av dagordning
 6. Mötets behöriga utlysande
 7. Föregående mötesprotokoll
 8. Rapporter och meddelanden
 - a) ekonomi
 - b) styrelse
 - c) root-gruppen
 - d) ~ & ^
 - e) ~/lib
 - f) WWW
 - g) LysKOM
 - h) LYSresor
 - i) Runeberg
 - j) uppLYSning
 - k) Lystring
 - l) Historieprojektet
 - m) Inbyggda hack
 - n) Xenofarm
 - o) Inhysningar
 - i) SOF
 - ii) TBi-sektionen
 - iii) Linköpings studentspex
 - iv) Holgerspexet
 - v) jabber.se
 - vi) LiThe Blås
 - vii) StartTLS
 - viii) Lansen
 - ix) Röda arméns gosskör
 - x) Y-sektionens webserver
 - xi) Colorplanet
 - xii) Admittansen
 - xiii) Pike
 - xiv) MatNat
 - xv) FIA
 - xvi) NannyMUD
 - xvii) Staben
 9. Fastställande av medlemsavgift
 10. Fastställande av budget
 11. Propositioner
 - a) Proposition gällande stadgeändringar
 12. Motioner
 13. Val av styrelse 2016-2017
 14. Val av revisorer
-

15. Val av valberedning
16. Val av inspektor
17. Övriga frågor
18. Mötets avslutande

Kallelse

Bilaga 3 (1/1)
D-nr: FM03-1516.6

Avsändare Johan Busk Eriksson
Mottagare lysmembers@lists.lysator.liu.se
Datum 2016-05-02 15:05

Kallelse till Lysators årsmöte 2016

=====

Tid: Tisdag 17 maj klockan 18.15

Plats: Visionen

På årsmötet kommer bland annat val av styrelse, revisorer, valberedning och inspektor att hållas. Är du intresserad av en post bör du ta kontakt med nuvarande valberedning:

- * Johan Frisk (jiffe@lysator.liu.se)
- * Leif Stensson (leif@lysator.liu.se)

Utöver detta kommer budget och medlemsavgifter för nästkommande verksamhetsår att fastställas.

Andra läsning av propositionen om stadgeändringar för LUST-godkännande kommer också att ske under mötet. Under det extrainsatta föreningsmötet reviderades ordalydelsen för den föreslagna §4.9 något, denna ändring återspeglas i den bifogade filen.

Motioner skall vara styrelsen tillhanda senast 7 dagar innan mötet börjar, d v s tisdag 10 maj klockan 18.15. E-post (till styrelsen@lysator.liu.se), LysKOM-brev till styrelsemötet eller på papper i lämpligt fack i ~ är lämpliga media för inlämnande.

Dagordning och andra till mötet hörande handlingar kommer att offentliggöras senast 5 dagar före mötets början.

Lysators styrelse <styrelsen@lysator.liu.se>,
genom Johan Busk Eriksson (sekreterare)

JD

JBE

LS

JF

Budgetförslag Lysator verksamhetsår 2016/2017

INTÅKTER			
Budgetpost	2015/2016	2016/2017	Förändrad
Ränta	1800	1800	N
Bidrag	0	0	N
Medlemsavgifter	65000	65000	N
Försäljning	400	400	N
Summa INTÅKTER	67200	67200	

UTGIFTER			
Fritt, Root	2000	2000	N
Kassadiff	0	0	N
Kapitalvaror	30000	30000	N
Trivsel	10000	10000	N
Hyra	6000	6000	N
~/lib	6000	6000	N
Fritt, Styrelsen	1000	1000	N
Försäljning, ut	0	0	N
PR	6000	6000	N
Drift	3000	3000	N
Upplysning	2000	2000	N
Konferenser	4000	4000	N
Lokalvård	17000	17000	N
Administration	700	700	N
Summa UTGIFTER	87700	87700	

RESULTAT	-20500	-20500	
----------	--------	--------	--

Proposition gällande stadgeändringar

Lysators styrelse

Lysators vårmöte 2016-05-17

Bakgrund

LUST står för Linköpings Universitets Studentkårer och är ett samarbetsorgan mellan LinTek, StuFF och Consensus. För att bland annat kunna stå på Kalas-mottagningen, måla märke i märkesbacken och boka universitetets lokaler behöver en studentförening vara LUST-godkänd. Lysator har tidigare varit det, men för några år sedan avlistade kårerna Lysator utan att vi kontaktades om detta, och styrelsen har nu arbetat för att återigen bli LUST-godkända. Vår ansökan avslogs på grund av att följande saknades i stadgarna:

- Beskrivs ej hur man blir medlem
- Beskrivs ej hur man går ur föreningen
- Beskrivs ej att det måste hållas minst ett styrelsemöte per år
- Beskrivs ej hur funktionärer entledigar sig

Ändringar av stadgar

Med anledning av detta yrkar styrelsen att följande ändringar görs i stadgarna:

§ 2.2 Ändras från

Ordinarie medlem åligger att erlägga av årsmötet fastställd medlemsavgift.

till

Ordinarie medlem åligger att erlägga av årsmötet fastställd medlemsavgift. Person som betalat in medlemsavgift samt skapat konto räknas som medlem. Medlem kan utträda ur föreningen genom att undlåta att betala medlemsavgift eller begära utträde genom att kontakta styrelsen.

§ 4.9 läggs till med följande lydelse:

Föreningsmötet kan entlediga alla typer av förtroendevalda. Förtroendevalda och andra funktionärer kan avsäga sig sina uppdrag genom att meddela styrelsen.

§ 5.7 läggs till med följande lydelse:

Styrelsen ska hålla minst ett styrelsemöte per verksamhetsår.

Valberedningens förslag

Johan (jiffe) Frisk

13 maj 2016

Ordförande: Henrik (hx) Henriksson

Sekreterare: Johan (busk) Busk Eriksson

Kassör: Andreas (kempe) Kempe

Ledamöter: Jon (net4all) Dybeck, Felix (riiga) Riiga

Revisorer: Claes (herj) Hardesköld, Aria (arrwzy) Soltani

Inspektor: Robert Forchheimer

Valberedning: Valberedningen ber mötet utse en ny valberedning.